促制鋰薑池或採用鋰薑池 充電的可攜式設備進入室內

PORTABLE DEVICES POWERED BY LITHIUM-ION RECHARGEABLE BATTERIES ARE RESTRICTED INDOORS

根據《公共地方使用指引》第2.7.8條,禁止任何電池容量超過160Wh的可攜式設備、其 電池充電設備或備用電池進入室內範圍。如需攜帶101Wh至160Wh之間的上述設備或電 池進入室內,須事先獲得批准,特許者除外。

According to Item 2.7.8 of the "Guidelines for the Use of Public Area on Campus". Any portable devices with battery capacity exceeding 160Wh, their battery charging equipment or spare batteries are prohibited in any indoor areas. Prior approval shall be obtained for carrying the above-mentioned devices or batteries with capacity between 101Wh and 160Wh in indoor areas, unless otherwise authorized.

詳情可參閱下表:

Please refer to the table below for illustrated examples:		
電池容量規格 Battery Capacity (Wh=Ah x V)	限制 Restriction	範例 Examples
電池容量 ≤ 100Wh Battery capacity ≤ 100Wh	沒有限制,可進入室內 Permitted indoors	流動電話及一般家用電器如筆記型電腦、手持或機器人吸塵機等 Mobile phones and common household electrical appliances: Laptop, handheld or robotic vacuum cleaner, etc
100Wh < 電池容量 ≤ 160Wh 100Wh < Battery Capacity ≤ 160Wh	需要申請批准才可進入室內 Need to seek approval	可攜式醫療設備或商業用拍攝器材 Portable Medical Equipment or commercial camera
電池容量> 160Wh Battery Capacity > 160Wh	禁止進入室內 Prohibited indoors	供電動滑板車、電動自行車、平行浮板等的獨立電池組 Individual battery packs for e-scooter, e-bike, hoverboard, etc.

^{*}醫療設備包括電動輪椅及指定部門使用的機電設備等可申請獲得豁免。

^{*}Medical devices/equipment including electric wheelchairs, equipment and tools used in E&M systems by designated units shall apply for exemption from the above clause.